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Råd för funktionshinderfrågor 

vid idrottsnämnden och Stockholm 

Globe Arena Fastigheter AB 

  

  

 

 

   
 

 Tid Onsdagen 13 februari 2019  

kl. 14:00 – 15:20 (13:00 - 14:00 förmöte) 
   

 Plats 

 
 

Stockholm/London, idrottsförvaltningen 

Glasfibergatan 6 

 

Justerat 2019-02-18 

 

 

_______________            _______________ 
   

                     Dolores Back                     Robin Slätt 

 

 
 

Närvarande: 

  

 Dolores Back, ordförande – Neuroförbundet Stockholm 

(NHR) 

Eva Söderbärj, vice ordförande – För barn, unga och vuxna 

med utvecklingsstörning (FUB Stockholm)                          

Jan Delvert, ledamot – Storstockholms lokalförening av 

Personskadeförbundet (RTP)                                      

Robin Slätt, ledamot – Föreningen för Hörselskadade och 

Döva Barn med Familjer (FHDBF)                                                                      

 

Närvarande idrottsförvaltningen:      

 

Avdelningschef Carina Braun, sekreterare Marie Norrberg  

 

                                                       

  
Dagordning 

  

 
 

 § 1 
Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes 

 

 

 § 2 
Val av protokollsjusterare 

Ordföranden Dolores Back tillsammans med Robin Slätt 

utsågs att justera protokollet. 
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 § 3 
Föregående protokoll 

Protokoll nr 1 från funktionshinderrådet vid idrottsnämnden 

fört den 24 januari 2019 godkänns. 

 

 

 § 4  
Inkomna remisser 

Inga inkomna remisser. 
 

 § 5 

Ärenden till idrottsnämndens sammanträde 2019-02-19 

Carina Braun redogjorde för ärendena till idrottsnämndens 

sammanträde den 19 februari. 

 
Anmälningsärenden: 

 Åkeshovs sim- och idrottshall, slutrapport 

 Protokoll från januari 2019 för Rådet för 

funktionshinderfrågor 

 Tjänsteresa till Tokyo i samband med konståknings 

VM 2019 

 Anmälan av nytt dataskyddsombud för idrottsnämnden 

 
Övriga ärenden: 

 Verksamhetsberättelse 2018 

 Inhyrning av Liljeholmshallarna 

 Ungdomsledarstipendier 2019 

 Ombyggnad och upprustning, alternativt nybyggnad av 

Västertorps sim- och idrottshall 

 

 

 §6 
Återkoppling av rådets önskemål till Verksamhetsplanen  

Carina Braun gick igenom rådets synpunkter avseende 

verksamhetsplanen. Rådet önskar fortsättning, gärna skriftlig 

feedback på återkoppling angående verksamhetsplanen då 

inte samtliga punkter hann besvaras under mötet. 
 
 
§7 
Bevakningslistan 
Bevakningslistan uppdaterades med aktuell information. 
 
 



  Råd för funktionshinderfrågor 2018-12-03  

 
  

 

 

 
 

 
www.stockholm.se  

§8 
Övrigt 
Rådet önskar återkoppling på SWECO rapporten, vid nästa 
gemensamma möte med FSK. Sekreterarna för 
idrottsnämndens råd samt fastighetskontorets råd samordnar 
detta. 
Vidare önskar rådet att få svar på hur rådet kan involveras, 
få delaktighet i idrottsförvaltningens budget om 5 mnkr för 
enkelt avhjälpande av hinder, så att de kan lämna 
skrivelser till nämnden om deras synpunkter på prioritering. 
Förvaltningen undersöker detta och återkommer med svar. 
 
Rådet önskar dragning om vilka byggkrav som 
förvaltningen ställer vid inhyrning av lokaler, dvs vad det 
finns för regelverk som vi följer och hur kravställandet kan 
påverkas eller inte. 
Förvaltningen tar frågan med sig och återkommer med 
svar. 
 
Önskemål kom upp från rådet att träffa presidiet i mars om 
möjligt. 
Detta hanteras mellan rådet och presidiet. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 


